
PROTOKÓŁ  Nr VI/11
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu 31 stycznia

2011 r. w lokalu Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Chęcinach.

             Sesja  rozpoczęła  obrady  o  godz.  10,15.  Obradom przewodniczył
Przewodniczący Rady Miejskiej  radny Cezary Mielczarz.
             Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli : 
Zenon Janus – wicestarosta Kielecki
Elżbieta Dudek – radna Rady powiatu kieleckiego
Marian Ferdek – radny Rady powiatu kieleckiego
Burmistrz Gminy i Miasta, Pan Robert Jaworski
kierownictwo  Urzędu  Gminy  i  Miasta  wraz  z  kierownikami  referatów,
kierownicy  jednostek  organizacyjnych  Gminy,  sołtysi  i  przewodniczący
Zarządów Osiedlowych.
             Szczegółowy wykaz zawierają załączone do protokołu listy obecności.
             Po dopełnieniu przez Przewodniczącego Rady ceremonii powitalnych,
przystępując  do  zasadniczej  i  formalnej  części  posiedzenia,
Przewodniczący Rady  stwierdził  na  podstawie  załączonej  listy  obecności,  że  w
dzisiejszych  obradach  uczestniczy  pełny  ustawowy  skład  Rady.  Oznacza  to,  iż
posiedzenie  jest  prawomocne  do  podejmowania  obowiązujących  uchwał
i postanowień.            

W  toku  dalszej  części  obrad, Przewodniczący  Rady wskazując  na
przekazaną w zaproszeniach na dzisiejsze posiedzenie zarówno radnym jak również
przewodniczącym  jednostek  pomocniczych  Gminy  tematykę  sesji,  przypomniał
zebranym,  iż  obrady  sesji  są  nagrywane,  a  proponowany  porządek  dzisiejszych
obrad obejmuje następująca tematykę: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
2. Akceptacja treści protokołów z obrad Sesji Rady z dnia 23.12 i 30.12.2010r.
3. Sprawozdanie  Burmistrza  Gminy i  Miasta  z  działalności  za okres między

sesjami Rady.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a/ wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości oznaczonej
w ewidencji  gruntów  i  budynków  numerem działki  348/1  położonej  w
Starochęcinach obręb 14 – druk nr 1

b/  powołania Komisji Inwentaryzacyjnej dla Gminy Chęciny  -  druk nr 2
c/  nieodpłatnego przekazania w formie darowizny dla Powiatu Kieleckiego

nieruchomości oznaczonej numerem działki 1402 o powierzchni 2,4500
ha,  położonej  w  mieście  Chęciny,  stanowiącej  drogę  powiatową  Nr
0275T – druk nr 3

d/  nieodpłatnego  przejęcia  w  formie  darowizny  od  Powiatu  Kieleckiego
nieruchomości  oznaczonej  numerem  działki   133/19  o  powierzchni
0,1974 ha, położonej w obrębie geodezyjnym Starochęciny  - druk nr 4

e/  powierzenia  Burmistrzowi  Gminy  i  Miasta  Chęciny  uprawnień  do
stanowienia  wysokości  cen  biletów  wstępu  na  Zamek  Królewski  w
Chęcinach oraz opłat za korzystanie z parkingu u podnóża Zamku   -
druk nr 5

f/  rocznego programu Współpracy Gminy i Miasta Chęciny z organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego na 2011r.  – druk nr 6

g/  wprowadzenia zmian w Uchwale Nr 431/LXVIII/10 z dnia 28.06.2010r. w
sprawie przyjęcia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych
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w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Chęciny - druk
nr 7 

h/   powołania  Rady  Społecznej  Samorządowego  Zakładu  Podstawowej
Opieki Zdrowotnej w Chęcinach – druk  8 

i/   powołania  Rady  Społecznej  Samorządowego  Zakładu  Podstawowej
Opieki Zdrowotnej w Wolicy – druk nr 9

j/   zarządzenia  wyborów  w  samorządach  mieszkańców  wsi  i  osiedli  na
terenie Miasta i Gminy Chęciny – druk nr 10

k/  dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla Burmistrza Gminy i Miasta
Chęciny za 2010r. – druk nr 11

 l/   przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  terenu  położonego  na  północ  od  drogi  wojewódzkiej
Kielce  –  Małogoszcz,  pomiędzy  droga  gminną  Chęciny  –  Zelejowa  i
drogą gminną w kierunku wsi Skiby, miasta Chęciny  - druk nr 12

 ł/  wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2011r. – druk nr 13
m/ zmiany uchwały Nr 16/IV/10 z dnia 23.12.2010r. w sprawie wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2011 – 2020 – druk
nr 14

 n/  zmiany uchwały Nr 20/IV/10 z dnia 23.12.2010r.  w sprawie udzielenia
pomocy finansowej dla Samorządu Województwa – druk nr 15

 o/ zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej na 2011 r. –
druk nr 16

5. Wnioski i zapytania radnych oraz przedstawicieli jednostek pomocniczych
Gminy.

6. Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych.
7. Zamknięcie obrad Sesji Miejskiej.  

   W  związku  z  brakiem zgłoszeń  do  dyskusji  nad  treścią  przedstawionego
projektu  porządku   obrad,  Przewodniczący  Rady zarządził  przeprowadzenie
głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  porządek  obrad  został  przyjęty
jednogłośnie.       
         
ad. 2
         Przewodniczący Rady potwierdzając fakt, iż nikt z radnych nie wniósł uwag
i  zastrzeżeń  do  treści  udostępnionych  w  Biurze  Rady  protokołów  obrazujących
przebieg  obrad  Sesji  Rady  Miejskiej  w  dniu  23  grudnia  i  30  grudnia  2010r.  –
zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku  którego  protokoły  o
których mowa zostały przyjęte jednogłośnie.

ad. 3
       Z treścią informacji obrazującej  zakres  realizowanych  przez  Gminę  zadań
w okresie międzysesyjnym zapoznał zebranych Burmistrz GiM Pan Robert Jaworski
(przedstawiona  informacja  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu  jak  również
pełna jej treść jest uwzględniona na płycie CD stanowiącej załącznik do protokołu). 

ad. 4   
    Kontynuując obrady, przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał w brzmieniu
oznaczonym w odpowiednich drukach, których pełną treść łącznie z przedstawionymi
uzasadnieniami  otrzymali  wszyscy  radni  oraz  zaproszeni  sołtysi  i  przewodniczący
zarządów osiedlowych.  (oznaczone  druki  projektów  uchwał  stanowią  załącznik  do
niniejszego protokołu). 
        Przewodniczący Rady przed przystąpieniem do rozpatrywania każdego projektu
uchwały przedstawiał zebranym wypracowane przez Komisje wnioski i opinie w tym
zakresie.
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Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków numerem działki
348/1 położonej w Starochęcinach obręb 14 – druk nr 1
          - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady, a w
zarządzonym  na  skutek  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  głosowaniu  jawnym  został
przyjęty  jednogłośnie.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr 27/VI/11  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu. 
Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Inwentaryzacyjnej  dla  Gminy
Chęciny– druk nr 2
           Przewodniczący Rady  poinformował zebranych, iż stałe Komisje Rady
analizując  na  wspólnym  posiedzeniu  przedstawiony  projekt  uchwały,  wnioskują  o
powołanie w skład tej Komisji następujących radnych:
1/ Barwinek Teresa
2/ Żądecka Barbara
3/ Michał Kwiatkowski
          wnioskując jednocześnie o powierzenie funkcji Przewodniczącego tej Komisji
radnemu  Michałowi  Kwiatkowskiemu,  a  funkcji  Z-cy  Przewodniczącego  radnej
Barbarze Żądeckiej.
         W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodniczący
Rady  zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego
analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona
Nr 28/VI/11 stanowi załącznik do protokołu.                  
Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania w formie darowizny dla
Powiatu  Kieleckiego  nieruchomości  oznaczonej  numerem  działki  1402  o
powierzchni  2,4500ha,     położonej  w  mieście  Chęciny,  stanowiącej  drogę  
powiatową Nr 0275T - druk nr 3
           Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji i pozytywnie
zaopiniowanie  treści  projektu  przez  wszystkie  Komisje  Rady zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku,  którego  projekt  został  przyjęty
jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 29/VI/11 stanowi załącznik do protokołu.
Projekt  uchwały  w  sprawie  nieodpłatnego  przejęcia  w  formie  darowizny  od
Powiatu  Kieleckiego  nieruchomości  oznaczonej  numerem  działki  133/19  o
powierzchni 0,1974 ha, położonej w obrębie geodezyjnym Starochęciny - druk
nr 4
          - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady, a w
zarządzonym  na  skutek  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  głosowaniu  jawnym  został
przyjęty  jednogłośnie.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr 30/VI/11  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Chęciny
uprawnień do stanowienia wysokości cen biletów wstępu na Zamek Królewski
w Chęcinach oraz opłat za korzystanie z parkingu u podnóża Zamku - druk nr 5
          - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady, a w
zarządzonym  na  skutek  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  głosowaniu  jawnym  został
przyjęty  jednogłośnie.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr 31/VI/11  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu Współpracy Gminy i
Miasta  Chęciny  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011r. - druk nr 6
           - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady, a
w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji  głosowaniu jawnym  został
przyjęty  jednogłośnie.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr 32/VI/11  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu. 
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Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 431/LXVIII/10 z
dnia  28.06.2010r.  dpt.  Przyjęcia  regulaminu  wynagrodzenia  nauczycieli
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Chęciny
– druk nr 7
               - przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez
wszystkie Komisje Rady, a w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego został
przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona  Nr 33/VI/11 stanowi  załącznik do
niniejszego protokołu.
Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  Samorządowego
Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Chęcinach – druk nr 8
           Przewodniczący Rady  poinformował zebranych, iż stałe Komisje Rady
analizując  na  wspólnym  posiedzeniu  przedstawiony  projekt  uchwały,  wnioskują  o
powołanie  w  skład  tej  Rady  jako  przedstawicieli  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach
następujących osób:
1/ Wrońska Bogumiła
2/ Pniewska Małgorzata
3/ Nartowska Bogusława
          wnioskując  jednocześnie  o  powierzenie  funkcji  Przewodniczącego
Burmistrzowi  GiM  Panu  Robertowi  Jaworskiemu.  Pierwsze  posiedzenie  Rady
powinno się odbyć w dniu 16 lutego 2011r.
         W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodniczący
Rady  zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego
analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona
Nr 34/VI/11 stanowi załącznik do protokołu.                  
Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  Samorządowego
Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Wolicy – druk nr 9
           Przewodniczący Rady  poinformował zebranych, iż stałe Komisje Rady
analizując  na  wspólnym  posiedzeniu  przedstawiony  projekt  uchwały,  wnioskują  o
powołanie  w  skład  tej  Rady  jako  przedstawicieli  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach
następujących osób:
1/ Mielczarz Cezary
2/ Kaczor Paweł
3/ Jarząbek Edyta
          wnioskując  jednocześnie  o  powierzenie  funkcji  Przewodniczącego
Sekretarzowi  GiM  Panu  Pawłowi  Broli.  Pierwsze  posiedzenie  Rady  powinno  się
odbyć w dniu 08 lutego 2011r.
         W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodniczący
Rady  zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego
analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona
Nr 35/VI/11 stanowi załącznik do protokołu.
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sam,orządach mieszkańców
wsi i osiedli na terenie Miasta i Gminy Chęciny – druk nr 10
               - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady,
a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został
przyjęty  jednogłośnie.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr 36/VI/11  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu. 
Projekt  uchwały  w  sprawie  dodatkowego  wynagrodzenia  rocznego  dla
Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny za rok 2010 – druk nr 11
          -  przedmiotowy projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany przez
wszystkie Komisje Rady, a w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego został
przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona  Nr 37/VI/11 stanowi  załącznik do
niniejszego protokołu.

4



Projekt uchwały w sprawie   przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  na  północ  od  drogi
wojewódzkiej  Kielce  –  Małogoszcz,  pomiędzy  drogą  gminną  Chęciny  –
Zelejowa i drogą gminną w kierunku wsi Skiby, miasta Chęciny  - druk nr 12
               - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady,
a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został
przyjęty  jednogłośnie.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr 38/VI/11  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na
2011r. – druk nr 13
                  Przewodniczący Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji i
pozytywne  zaopiniowanie  treści  projektu  przez  wszystkie  Komisje  Rady
zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku,  którego  projekt  został
przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona  Nr 39/VI/11 stanowi  załącznik do
protokołu.
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  16/IV/10  z  dnia  23.12.2010r.
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 2011-2020
– druk nr 14
               - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady,
a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został
przyjęty większością głosów  (spośród 15 radnych uczestniczących w obradach i
głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie
było, a 1 radna wstrzymała się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 40/VI/11 stanowi
załącznik do niniejszego protokołu
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  20/IV/10  Rady  Miejskiej  w
Chęcinach z dnia 23 grudnia 2010r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej
dla Samorządu Województwa – druk nr 15
                  Przewodniczący Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji i
pozytywne  zaopiniowanie  treści  projektu  przez  wszystkie  Komisje  Rady
zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku,  którego  projekt  został
przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona  Nr 41/VI/11 stanowi  załącznik do
protokołu.
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady –
druk Nr 16
                - przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez
wszystkie Komisje Rady, a w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego został
przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona  Nr 42/VI/11 stanowi  załącznik do
niniejszego protokołu.
             Wznawiając po kilkunastominutowej przerwie obrady Przewodniczący Rady
zapoznał zebranych z pełną treścią odpowiedzi jakiej udzieliła Pani Dyrektor
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Kielcach w sprawie
postępu  prac  związanych  z  przebiegiem planowanej  do  budowy obwodnicy
trasy  E-7  na  odcinku  Chęciny  –  Jędrzejów  (pismo  o  którym  mowa  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

ad. 5
         Zgłaszając wnioski i zapytania, głos zabrali: (pełne treści wystąpień radnych
zawiera nagranie na płycie CD stanowiące załącznik do niniejszego protokołu)
Radna Wrońska Bogumiła – w związku z wprowadzonymi zmianami w godzinach
kursowania busów okazuje się, że ostatni kurs w soboty odbywa się o godz. 19,30 z
Kielc.  W  związku  z  powyższym  wielu  naszych  mieszkańców  ma  problemy  z
dojazdem. Być może należałoby uwzględnić ten problem przy planowanej zmianie
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kursowania linii MZK. Dosyć bulwersującą sprawą jest również brak rozkładów jazdy
dla busów i MZK. Zdaję sobie sprawę, że takie rozkłady wywieszone w miejscach
publicznych  są  niszczone,  stąd  też  proponuję  rozważyć  możliwość  umieszczenia
tego typu informacji w naszym Centrum Informacji Turystycznej.
          Z  interwencjami  w  sprawie  występujących  utrudnień  związanych  z
korzystaniem z transportu publicznego wystąpili również: radni: Pani Anna Bęben,
Pani Krystyna Foksa, Pani Edyta Jarząbek, Pan Rafał Gajos oraz sołtys Skib
Pani Monika Ziętal.
         Wnioski o zainstalowanie dodatkowych tablic ogłoszeniowych  zgłosili:
sołtys  Korzecka  Pani  Bogusława  Nartowska,  radna  Ostrowa  Pani  Barbara
Żądecka oraz radna Tokarni Pani Edyta Jarząbek.
Pan Orawiecki  Jan  –  sołtys  msc.  Tokarnia –  wnioskował  w  sprawie  potrzeby
zainstalowania monitoringu przy obiekcie Remizy OSP w Tokarni.
Pan  Baran  Stanisław  –  sołtys  msc.  Gościniec –  wnioskował  w  sprawie
konieczności  podjęcia  remontu  cząstkowego  na  drodze  przez  wieś.  Aktualnie
występ[ujące  duże  wyrwy  w  nawierzchni  zagrażają  bezpieczeństwu  w  ruchu
drogowym.
Pan Plewiński Józef – sołtys msc. Ostrów – wnioskował w sprawie konieczności
zainstalowania  „lustra”  na  bardzo  ostrym  zakręcie  drogi  powiatowej  w  Ostrowie
prowadzącej w kierunku Nidy oraz w kierunku Wojkowca.
Pani Rybak Zofia – sołtys msc. Mosty – wnioskowała w sprawie pilnej potrzeby
wykonania przynajmniej cząstkowego remontu drogi w kierunku Jedlnicy oraz   drogi
 w kierunku Chojen.
Pan Chaba Henryk – Przewodniczący Zarządu Osiedla Sitkówka – wnioskował
w sprawie potrzeby ustawienia znaku drogowego zakazującego wjazd samochodów
ciężkich tj. powyżej 3,5 tony na ul. Panek w Chęcinach
Radny  Mielczarz  Cezary  –  radny  msc.  Wolica –  wnioskował  w  sprawie
konieczności  podjęcia  interwencji  w  Zarządzie  Nieruchomości  PKP  w  Krakowie
w sprawie rozbiórki rozpadającej się wieży ciśnień oraz piwnicy na której zapadający
się dach zagraża bezpieczeństwu. Koniecznością jest również zainteresowanie się
Gminy sprawą popadającego w zupełną ruinę Pałacyku w Wolicy.

ad.6
        Udzielając odpowiedzi na zgłoszone wnioski i zapytania,  Burmistrz Gminy
i Miasta Pan Robert Jaworski, stwierdził m.in.: (pełna treść wypowiedzi zawarta na
płycie CD stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu)

• odnosząc się do zapytań i wniosków dot. publicznego transportu drogowego 
- faktem jest, że z różnych zakątków naszej Gminy docierają interwencje związane z
występującymi  problemami w transporcie drogowy.  Najczęściej  sprawy te dotyczą
problemów w kursowaniu busów w soboty i dni świąteczne. W samych Chęcinach
sprawa  zasadniczo  dotyczy  linii  MZK  nr  31.  Osobiście  jestem  przekonany,  że
przedstawiony  dziś  wniosek  o  umieszczenie  rozkładów jazdy w Naszym  punkcie
Informacji  Turystycznej  jest  w  pełni  uzasadniony  i  zostanie  niezwłocznie
zrealizowany. Prawdą jest bowiem, że umieszczane rozkłady jazdy bezpośrednio na
przystankach wiszą bardzo krótko,  bo na ogół  zaraz są zrywane i  dewastowane.
Informuje ponadto, że w najbliższym wydaniu naszej gazetki opublikowane zostaną
również  takie  rozkłady  jazdy.  Uczestnicząc  w  zebraniach  niejednokrotnie  słyszę
wnioski, a nawet zarzuty i interwencje o potrzebie wydłużenia bądź uruchomienia linii
MZK Nr 31 w kierunku np. Radkowic, Zelejowej, Skib bądź Lipowicy. Tak naprawdę,
to każdy z Nas chciałby aby tego typu transport dojeżdżał do każdej miejscowości w
Gminie. Niestety musimy liczyć się z możliwościami finansowymi naszej Gminy. Już
aktualnie do linii Nr 31 dopłacamy rocznie kwotę około 104 tys. zł. Nikt z Państwa
nawet nie zauważył, iż na przestrzeni ostatnich 4 lat zrezygnowaliśmy z kilku kursów,
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by zaoszczędzić i nie dopuścić do wrastającej rokrocznie kwoty dopłaty.  Decyzja o
wyłączeniu niektórych kursów nie spowodowała praktycznie żadnych interwencji ze
strony mieszkańców. Bezsensownym jest przecież wydawanie publicznych pieniędzy
na kursy w których autobusy jeżdżą puste albo przewożą 2 – 3 osoby. W ostatnim
czasie  rozpatrując  zgłoszony  przez  dosyć  liczną  grupę  pracowników  Szpitala  w
Czerwonej  Górze  wniosek,  długo  analizowaliśmy  możliwość  częściowej  zmiany
godzin kursowania linii 31. Zmiana zgodnie z wnioskiem została wprowadzona i do
dnia dzisiejszego nie było w tym temacie żadnych uwag i interwencji.
             Odnosząc  się  natomiast  do  zgłaszanych  uwag  i  wniosków  dot.
występujących problemów ze świadczeniem usług przewozowych przez prywatnych
przewoźników, informuję że po dniu 15 lutego zamierzam zorganizować spotkanie ze
wszystkimi  przewoźnikami,  zapraszając  jednocześnie do udziału  w tym spotkaniu
szefa Urzędu Miejskiego w Kielcach, który wydaje koncesje na przewóz osób. Chodzi
o  to,  abyśmy  wszyscy  mieli  pełna  informację  jakimi  narzędziami  prawnymi
dysponujemy,  by  móc  skutecznie  wymóc  odpowiednie  świadczenie  tych  usług.
Należy przy tym dodać, że My jako samorząd gminny nie mamy bezpośredniego
wpływu, bo wydawaniem koncesji i koordynowaniem rozkładów jazdy zajmuje się z
mocy  prawa  tylko  Urząd  Miasta  Kielce.  Owszem  zawsze  możemy  prosić  i
interweniować, natomiast Państwo jako potencjalni pasażerowie możecie kierować
skargi i  uwagi  bezpośrednio do koordynatowa przewozów w Urzędzie Miejskim w
Kielcach.  Zapewniam,  że  termin  spotkania  z  przewoźnikami  będzie  podany  do
publicznej wiadomości i każdy zainteresowany będzie mógł w nim uczestniczyć. 
           Pragnę tu również wyjaśnić, że My jako Gmina wydajemy jedynie zgodę na
korzystanie  przewoźnika  z  naszych  przystanków.  I  tu  podkreślam,  że  nie  było
żadnego przypadku w którym komukolwiek nie wyrazilibyśmy zgody. Jako Gmina nie
możemy  nakazać  prywatnemu  przewoźnikowi  uruchomienia  kursu  do  wskazanej
miejscowości.  Żyjemy  w  czasach  demokracji  i  konkurencji  i  niestety  każdy
przewoźnik kalkuluje opłacalność świadczonych przez siebie usług.

• odnosząc  się  do   wniosków  dot.  potrzeby  usytuowania  dodatkowych  tablic
ogłoszeniowych
-  tablice  ogłoszeniowe  są  w  trakcie  przygotowywania  zgodnie  z  naszym

zamówieniem i w najbliższym czasie zostaną dostarczone wszędzie tam, gdzie jest
taka potrzeba,

• odnosząc  się  do  wniosku  zgłoszonego  przez  sołtysa  Tokarni  Pana  Jana
Orawieckiego
- wniosek w sprawie potrzeby zamontowania monitoringu na obiekcie Remizy OSP w

Tokarni,  gdzie  w  ostatnim  czasie  przy  skorzystaniu  z  dotacji  unijnego  otwarta
została świetlica środowiskowa osobiście uznaję za w pełni uzasadniony. Aktualnie
jesteśmy  na  etapie  rozpoznawania  technicznych  możliwości  zainstalowania
monitoringu; chodzi o jedną ze ścian tego budynku gdzie mogą wystąpić drobne
problemy natury technicznej.

• odnosząc  się  do  wniosku  zgłoszonego  przez  sołtysa  Gościńca  Pana  Stanisława
Barana
-  droga  której  dotyczy  wniosek  jest  drogą  powiatową.  Jestem  przekonany,  że

uczestniczący  w  dzisiejszym  posiedzeniu  Wicestarosta  Pan  Janus  przyjął  ten
wniosek  do  realizacji.  Niemniej  jednak  zapewniam,  że  w  najbliższych  dniach
skierujemy  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  Kielcach  oraz  do  Starostwa
Powiatowego  w  Kielcach  pismo  w  sprawie  konieczności  przeprowadzenia
przeglądu  stanu  nawierzchni  dróg  powiatowych  na  naszym  terenie  i  określenie
terminu przystąpienia do remontów cząstkowych

• odnosząc  się  do  wniosku  zgłoszonego  przez  sołtysa  Ostrowa  Pana  Józefa
Plewińskiego
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- zgłoszony wniosek dot. potrzeby usytuowania luster dotyczy w obu przypadkach
dróg  powiatowych;  niemniej  jednak  zapewniam,  że  wniosek  ten  w  możliwie  jak
najkrótszym czasie zostanie zrealizowany,

• odnosząc się do wniosków zgłoszonych przez sołtysa Mostów Panią Zofię Rybak
-  drogi  których dotyczą wnioski  są drogami powiatowymi,  a w przypadku drogi  w
kierunku Chojen właścicielem jest powiat jędrzejowski w ogóle nie zainteresowany
prowadzeniem jakichkolwiek remontów. Stąd też jako gmina rokrocznie we własnym
zakresie dowozimy kruszywo, wyrównując nawierzchnię tej drogi. W roku bieżącym
również przeprowadzimy taki cząstkowy remont, ale po przeprowadzeniu przetargu
na zakup i transport kruszywa,

• odnosząc  się  do wniosku zgłoszonego przez przewodniczącego  Zarządu  Osiedla
Sitkówka Pana Henryka Chaba
-  wnioskowany  do  ustawienia  znak  drogowy  zostanie  w  możliwie  krótkim  czasie
zamontowany przy wjeździe na ul. Panek,

• odnosząc się do wniosków zgłoszonych przez radnego msc. Wolica Pana Cezarego
Mielczarza
-  wieża  ciśnień  w Wolicy należąca  do  PKP Nieruchomości  została  wykreślona  z
rejestru zabytków i Inspekcja Nadzoru Budowlanego wydała już decyzję na rozbiórkę
tego obiektu. W przedmiotowej sprawie wystąpimy ponownie do PKP, przypominając
o obowiązującym terminie rozbiórki. Wystosujemy również odpowiednią interwencję
do  Zarządu  PKP  Nieruchomości  w  sprawie  uporządkowania  terenu  na  którym
usytuowana jest zdewastowana piwnica w Wolicy.
- zdewastowany i popadający w zupełną ruinę pałacyk w Wolicy stanowi własność
Spółdzielni  Produkcji  Rolnej  w Tokarni.  W tej  sprawie  wystąpimy do Zarządu  tej
Spółdzielni o podjęcie stosownych działań.

                  Kontynuując swoje wystąpienie Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert
Jaworski zapoznał zebranych z pełna treścią wniosku jaki złożyła grupa mieszkańców
msc.  Gajówka  z  gminy  Sobków  w  sprawie  włączenia  ich  miejscowości  w  granice
administracyjne  naszej  Gminy.  Jest  to  miejscowość  położona  w  bezpośrednim
sąsiedztwie  sołectwa  Łukowa.  Przedmiotowa  sprawa  wymaga  dosyć  wnikliwego
rozpatrzenia i  przeanalizowania ze szczególnym uwzględnieniem korzyści  i  strat  dla
naszej Gminy. W tym przypadku sprawa jest nieco skomplikowana ponieważ wiąże się
nie tylko ze zmianą granic administracyjnych obu gmin ale również powiatów. Stąd też
Ref.  Gospodarki  Urzędu  przeprowadzi  wnikliwą  analizę  całości  sprawy i  przedstawi
radnym na jednym z najbliższych posiedzeń.

ad. 7
           Przewodniczący Rady potwierdzając wyczerpanie założonego porządku obrad,

podziękował  wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i formalnie zamknął obrady
Sesji Rady Miejskiej.

    Protokołowała:                                                                  Przewodniczący
obrad:

   Teodozja  Nowak                                                                  Cezary  Mielczarz 
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